
Zápis ze schůze SRPŠ při ZŠ Skálova 600, 511 01 Turnov z.s.                          
Datum konání: 11. 10. 2023    Čas a místo konání: 17.00 hodin - školní klub ZŠ Skálova Turnov 

Přítomni: Oldřiška Korcová, Veronika Pšeničková, Šárka Jihlavcová, Jana Brustmannová, Štěpánka Brožová, Martina 

Kestnerová, Lukáš Koucký, , Jitka Koreňová, Jan Rytíř, Petra Veselá, Hana Skopečková, Lenka Horáková, Radka Bartošová, 

Martin Franěk, Blanka Krösslová, Kateřina Semecká, Jana Vrzáňová, Aleš Ressler, Lukáš Konopka, Veronika Olahová, 

Monika Fraňková 

Omluveni: Nikola Čermáková, Miroslav Laurin, Kateřina Velebová, Jana Laušmanová, Jana Grofová 

Host: ředitel školy Michal Loukota               

Program schůze: Stávající předseda L. Koucký všechny přivítal a seznámil s programem schůze: 

1. Prezence a aktualizace kontaktů (Celkem: přítomno 21 členů, omluveno: 5 členů, host: 1) 

2. Volba zapisovatele schůze - navržen L. Koucký (hlasování pro: 20; proti: 0; zdržel se: 1) 

3. Informace o škole ze strany vedení (M. Loukota): 

• Kapacita školy je plná 710 žáků, od září 2024 to bude 700 žáků, letos 3 první třídy a 4 šesté třídy, příští 

rok to bude stejné. 

• Pan ředitel vyzval členy SRPŠ, aby hlasovali na Edookitu pro zástupce do školské rady. 

• V letošním roce se škola zaměřuje na sdílení mezi učiteli, chce podpořit vzájemné hospitace učitelů a 

obohacování mezi učiteli. 

• Pan ředitel zve na Haloween 24.10. od 17:00 (vystupovat bude 1. stupeň) a na Sv. Martina 10.11. 

• Pan ředitel infromuje o vizi školy, kterou dali členové učitelského sboru dohromady v přípravném týdnu. 

Vize je k nahlédnutí na webových stránkách školy. 

• Pan ředitel informoval o projektu základní školy na Turnově II. Probíhají diskuze školy, města Turnov a 

Libereckého kraje. Nová škola by měla o 2 třídy více (31) a kapacita školy by se tím zvýšila o cca 50 -60 

žáků. 

• Pan ředitel informoval o plánovaném projektu rekonstrukce lehkoatletického areálu u ZŠ Alešova, jsou 

rozpracované 2 varianty, obě mají své výhody a nevýhody. Město čeká na vhodnou dotaci, která by 

rekonstrukci zafinancovala. 

• Pan ředitel informoval o plánované rekonstrukci školní jídelny u ZŠ Skálova, opět se čeká na vhodnou 

dotaci. 

• Pan ředitel informoval o stavu plánu rekonstrukce TCS haly. Proběhlo setkání pana starosty s občany. 

Projekt je hotový a čeká se na vhodné finanční podmínky. 

• Pan ředitel informoval o stavu integrace ukrajinských žáků (cca 25), vše probíhá dobře. 

• Proběhly třídní schůzky na obou stupních a jsou v plánu triády na podzim a na jaře. Na 2. stupni jsou 

v plánu konzultační hodiny s učiteli. 

• Členové SRPŠ otevřeli téma parkování a bezpečnosti v okolí ZŠ Alešova. Snahou vedení školy je 

prodloužit bezpečný průchod až k budově integrovky. 

• Jsou v plánu zájezd do Velké Británie (listopad) a do Paříže (březen) pro starší ročníky školy a v červnu se 

plánuje výlet do Francii. Také jsou v plánu výlety do Osvětimi a Legolandu. 

• Proběhla diskuze o kvalitě jídel ve školní jídelně. V minulém roce proběhl dotazník a výsledky dopadly 

dobře, jsou k nahlédnutí na stránkách SRPŠ. 

• Před Vánocemi jsou v 7. a 8. třídách v plánu Oborové dny. 

• Ve spolupráci s městem plánuje škola modernizaci dílen. I zde se čeká na finance. 

• Šablony J.A.K. probíhají i v letošním roce - financování programů rozvoje žáků, např. doučování žáků, 

kteří to potřebují a nemohou si je dovolit. Doučují naši učitelé. Šablony podporují i kluby, kde se rozvíjí 

speciální dovednosti žáků (rozvoj logiky atd.). 



 

4. Výbor SRPŠ zvolil na období 2023/2024 tyto členy do vedení: (hlasování pro: 21; proti: 0; zdržel se: 0)                                                               

• Koucký Lukáš    předseda SRPŠ, podpisové právo k účtu 

• Kozderková Brožová Štěpánka místopředseda SRPŠ, podpisové právo 

• Krösslová Blanka  člen revizní komise 

• Rytíř Jan    člen revizní komise 

• Semecká Kateřina  člen revizní komise,  

• Olahová Veronika  hospodářka SRPŠ, podpisové právo k účtu, razítko 

5. Diskuze: 

a. V rámci diskuze padl návrh podívat se na Stanovy SRPŠ a případné body upravit. Zajistí Š. Kozderková a 

L. Koucký. 

b. Bude svolána Valná hromada a hlasování o případných změnách Stanov. 

c. V rámci diskuze se otevřelo téma, že příspěvky do SRPŠ platí jen někteří žáci, ale všichni čerpají určité 

výhody (společnenské akce preventivní programy atd.). SRPŠ se shoduje, že je v pořádku, že velké 

finanční dary poskytuje pouze platícím žákům (např. příspěvek na lyžařský kurz), ale z hromadných akcí 

pro žáky nebude SRPŠ neplatící vylučovat. 

d. V rámci diskuze se hovořilo o nejasných majetkových vztazích SRPŠ a chaty v Pasekách. V rámci úprav 

Stanov věc prověří Š. Kozderková a L. Koucký. 

e. Poslední téma byly preventivní programy pro děti – kdy se programy pro děti realizují, zda již není 

pozdě. O. Korcová (garant preventivních programů) přislíbila, že zašle plán preventivních programů na 

členy SRPŠ. 

6. Výbor SRPŠ hlasoval o výši členského příspěvku – výše členského příspěvku zůstává stejná ((hlasování pro: 21; 

proti: 0; zdržel se: 0) 

7. Hospodářka SRPŠ Veronika Olahová předložila přehled hospodaření a účetnictví SRPŠ za šk. rok 2022/2023. 

a. Vybralo se cca 149.000 Kč 

b. Výdaje jsou 138.000 Kč 

c. Zisk z letošních příměstských táborů je 6.186 Kč 

d. Přečerpalo se v: 

i. preventivních programech (o 7.000 Kč více) 

ii. příspěvkách na exkurze (o 1.600 Kč více) 

e. Nedočerpalo se v: 

i. Reprezentace školy (4.800 Kč) 

ii. Sportovní pomůcky (5.000 Kč) 

f. Zůstatek k 31.8.2023 = 195.805 Kč 

Revizní komise zkontrolovala předložené účetnictví a neshledala nedostatky.    

 

Podpisy: Krösslová Blanka …………………………..  Rytíř Jan ………………………….. Semecká Kateřina …………………………. 

8. Členové SRPŠ předložili své žádosti na využití nevyčerpaných prostředků ze šk. roku 2022/2023:  

a) Věšáky na WC na integrovce pro převlékání dětí na tělesnou výchovu 

Detaily žádostí budou projednány s vedením školy a poté o nich bude formou per rollam hlasováno. 

9. Hospodářka SRPŠ Veronika Olahová předložila návrh rozpočtu SRPŠ na šk. rok 2023/2024. 

V diskuzi o rozpočtu byly navýšeny dvě položky rozpočtu: 

• lyžařské kurzy na výši 30.000 Kč (max. částka příspěvku na žáka je 2.500 Kč) 

• preventivní programy na 20.000 Kč 

10. Výbor SRPŠ schválil rozpočet ve výši 146.000 Kč na šk. rok 2023/2024. (hlasování pro: 21; proti: 0; zdržel se: 0) 

11. Předseda SRPŠ ukončil schůzi.  

 

Zápis vytvořil předseda SRPŠ Koucký Lukáš  …………………………….. a ověřila Olahová Veronika …………………………….. 

     V Turnově, 11.10.2023 


